

活動剪影

Events and activities



新加坡國家發展部長馬寶山先生（右）率領代表團訪問監管局，主席潘國濂先生（左）致送紀念品。

Chairman Mr Steven Poon (left) presents a souvenir to Mr Mah Bow Tan (right), Minister for National Development of Singapore, who led a Singaporean delegation to visit the EAA.



著名財經評論員陳永陸先生為持續專業進修計劃主持講座。
Renowned financial commentator Mr Chan Wing-luk hosts a CPD seminar.



主席潘國濂先生（右四）與由H.E. Sultan Betti Bin Mugrin（左四）率領的杜拜政府官員代表團交流規管地產代理業的經驗。
Chairman Mr Steven Poon (4th right) shares the EAA's regulatory experience with government officials from Dubai, led by H.E. Sultan Betti Bin Mugrin (4th left), Director General of the Dubai Land Department.



主席潘國濂先生（中）、副主席廖譚婉瓊女士（左）和行政總裁陳佩珊女士向傳媒介紹監管局2008年的工作重點。
Chairman Mr Steven Poon (centre), Vice-chairman Mrs Amy Liu and CEO Ms Sandy Chan brief the media on EAA's major initiatives in 2008.



監管局接待由澳門特區政府房屋局局長鄭國明先生（左四）率領的代表團，交流規管地產代理業的經驗。
The EAA receives a delegation led by Mr Chiang Coc Meng (4th left), President of the Housing Bureau of the Macao SAR Government.

香港聯合財富情報組梁敬雄高級督察向地產代理從業員講解如何打擊清洗黑錢。
Detective Senior Inspector Eddie Leung of the Joint Financial Intelligence Unit delivers a talk on anti-money laundering measures.



監管局參與香港貿易發展局舉辦的「教育及職業博覽」。
The EAA participates in the Education & Careers Expo organised by the Hong Kong Trade Development Council.



監管局出席立法會房屋事務委員會會議，向議員匯報監管局的工作。
The EAA attends a meeting of the Panel on Housing of the Legislative Council to report the work of EAA to legislators.